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1. Fakültemizin Dekan, Dekan Yardımcıları ve Bölüm Başkanları ile Hemşirelik 

Bölümü, Beslenme ve Diyetetik Bölümü ve Gerontoloji Bölümü öğrencileri 

buluşmasında, öğrencilerin 2023-2024 yılı Eğitim-Öğretim faaliyetlerine ilişkin 

görüş, önerileri ve taleplerinin görüşülmesi. 

 

Alınan Kararlar, İstişare Edilen Konular 

           Dekan V. Prof. Dr. Ali SÜLÜN’ün konuşması, Kurulun ve öğrencilerin kendini tanıtması 

ile toplantı başlatıldı. 

Hemşirelik 4. Sınıf Öğrencisi Gizem ATAÇ, Staj alanlarında sorunlar yaşandığını, Hastanede 

Hemşireler ve Doktorlarla sorunlar yaşandığını bu nedenle çok fazla vaka göremediklerini, 

hastanede çok fazla uygulamaya çıkamadıklarını, örneğin çocuk servisinde sadece 1 gün 

uygulamaya çıkabildiklerini ve branşı dışında kalan (Özel Eğitim Kurumlarında) uygulamaya 

çıkmak istemediklerini söyledi. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN, Danışma kurulunda bununla ilgili görüşmelerin yapıldığını ve  Özel 

Eğitim Kurumlarındaki hocalar ve velilere yönelik sağlık eğitimi çalışmalarının önemine dikkat 

çekti.  Ayrıca bölgemizde 3.000’e yakın özel eğitim gereksinimi olan birey olduğunu, mezun 

öğrencilerin ileride bakımını yapacağı hastaların da özel eğitim gereksinimi olan bireylerden 

olabileceği vurgulandı. Ayrıca öğrencilere bölgemizde yeterli kapasitede hastane olmadığı bilgisi 

verildi. 

Hemşirelik 4. Sınıf Öğrencisi Gizem ATAÇ, Özel Eğitim Kurumlarına gittiğimizde oradaki 

eğitmenlerin tavrından hoşlanmadığını, burada ne işiniz var ki siz neden bir şey yapmıyorsunuz 

dediklerini söyledi. Bende özel eğitimle ilgili bilgim olmadığını söyledim dedi. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN, Bölüm hocalarınızla görüşme sağlanarak ilgili kurumlarla iletişime 

geçileceğini belirtti.  

Doç. Dr. Gonca KARAYAĞIZ MUSLU, Özel Eğitim Kurumlarında öğrencileri zora 

sokabilecek durumların olabildiğini, bu durumlarda devreye girip kurumlarla görüşme sağladığını 

ve çözüme kavuşturduğunu belirtti. Ayrıca dönem başlarında kurumlarla bir toplantı 

yapılabileceğini Öğrencilerin neler yapıp neler yapamayacağı ile ilgili bir toplantı yapıldığını ve 

ayrıca Rehberlik Merkezleri ile bir protokolümüzün olmadığını belirtti. 

Prof. Dr. Fatmagül YUR, Rehberlik Merkezleri ile sadece Eğitim Fakültesinin protokolünü 

olduğunu söyledi. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN, Gerekli protokolün yapılabilmesi için çalışma başlatılacağını söyledi. 

Gerontoloji 2. Sınıf Öğrencisi Ayfer ŞENOL, Arkadaşlarının taleplerinin tamamını bilmediğini. 

Bu nedenle herhangi bir talebinin olmadığını söyledi. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN, Öğrenci temsilcilerinin toplantıya gelmeden önce sınıflarındaki 

arkadaşlarıyla görüşüp talep ve sıkıntılarını dinleyip toplu halde bizlere iletebileceğini belirtti. 

Hemşirelik 4. Sınıf Öğrencisi Gamze Bilgili, Sportif faaliyetlerde antrenman alanlarının kısıtlı 

olduğunu ve okulumuza bir basketbol sahasının yapılmasını istediğini söyledi. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN, SKS daire Başkanlığı ile görüşme yapılacağını, Fethiye Beşkaza 

Kampüsündeki salonda bir planlama yapılarak antrenman yapılabileceğini belirtti. 

BDB 3. Sınıf Öğrencisi Nazar DOĞAN, Bu senenin çok yoğun geçtiğini, haftanın 4 günü okulda 

olduklarını tabldot yemek kalitesinin düşük olduğunu ve kalitenin arttırılması gerektiğini söyledi. 
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Prof. Dr. Ali SÜLÜN, Yemeklerin Sağlık ve kalori açısından denetlendiğini ve firmayla 

öğrencilerin bu geribildirimlerine ilişkin gerekli görüşmelerin yapılacağını söyledi. 

Prof. Dr. Fatmagül YUR, Yemeklerin geçen yıla göre kalitesinin bozulduğunu söyledi. 

Hemşirelik 2. Sınıf Öğrencisi Zehra AVCI, Uygulama alanlarına çıkarken ulaşım konusunda 

özellikle Seydikemer’e giderken sıkıntılar yaşadıklarını söyledi. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN, Konu ile ilgili dönem başında Belediye ile görüşme yapıldığı ancak sonuç 

alınamadığı ama tekrardan görüşme yapacaklarını ve konunun çözümünün tek taraflı olmadığı 

bilgisi verildi. Tüm bunlara ek olarak öğrenci temsilcilerinin de Belediye’nin Ulaşım Dairesiyle 

görüşmesinin yararlı olabileceği ve bu görüşmelerde dekanlık olarak da destek verileceği 

öğrencilere iletildi. 

Doç. Dr. Özcan AYGÜN, Sabah ve akşam saatlerinde ek seferler konulduğunu, Belediye ile 

Seydikemer güzergahında Beşkaza kampüsünde bulunan yurda uğrayabilir mi diye görüşme 

yaptığını ve Belediye tarafında güzergâh değişikliği yapılamayacağının bildirildiğini söyledi. 

Hemşirelik 4. Sınıf Öğrencisi Gizem ATAÇ, Belediye Başkanıyla görüşme yaptığını ve 

Belediye Başkanının Kooperatiflerle anlaşamadıklarını söylediğini söyledi. 

Hemşirelik 2. Sınıf Öğrencisi Şeyma Nur CADIL, Hocaların bazılarının DYS’ne ders notlarını 

yüklemediğini ya da geç yüklediğini, bazı uygulamaların da açılmadığını söyledi. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN, Dönem planı ve ders notlarının hocalar tarafından DYS sistemine 

zamanında yüklenmesinin öneminin Akademik Kurulda gündeme getirilerek konuya hassasiyet 

gösterileceği belirtildi. 

Hemşirelik 3. Sınıf Öğrencisi Ahmet KAYA, Ulaşımla ilgili taleplerini olduğunu, konu 

gündeme geldiği için de başka talebinin olmadığını söyledi. 

Hemşirelik 1. Sınıf Öğrencisi Sıla SELÇUK, Sınıflarının çok kalabalık (160 kişi) olduğu, bazı 

derslerinin İşletme Fakültesi dersliğinde olduğunu, 160 kişiye ders anlatmasının da dersi 

dinlemesinin de zor olduğunu, bu nedenle sınıf ortalamasının düşük olduğunu, bu nedenle ana 

derslerin şubelere ayrılarak işlenebileceği belirtti. 

Doç. Dr. Özcan AYGÜN, Ana derslerin şubelere ayrılmasının çok zor olduğunu, Fakültemizde 

derslik ve hoca sıkıntısının yaşandığını belirtti. 

Dr. Öğr. Üyesi Menevşe YILDIRIM, Diğer dönemlerde de ana derslerin bu şekilde yapılacağını 

belirtti. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN, Hemşirelik Bölümünün kontenjanın düşürülmesi talebininin her dönem 

başında YÖK’ e iletildiği ve Rektörlük ile görüşülerek ilerleyen dönemlerde de yeni hoca 

istihdamı sağlayıp derslerin şubelere bölünebileceği söylendi. 

Hemşirelik 1. Sınıf Öğrencisi Sıla SELÇUK, İkinci dönem Hemşirelik Esasları dersinin yine 

İşletme Fakültesinde mi olacağını sordu. 

Doç. Dr. Özcan AYGÜN, Fiziki alan yetersizliği nedeniyle ana derslerin İşletme Fakültesi 

dersliğinde devam edeceğini, Uygulama ve Laboratuvar derslerinin ikiye bölüneceğini belirtti. 

Hemşirelik 1. Sınıf Öğrencisi Sıla SELÇUK, Topluluk kurmak istediklerini ancak okulumuzda 

konferans salonunun olmadığını söyledi. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN, Her birimin konferans salonunun olmayabileceğini, planlama yapılıp 

dilekçe ile talep edilerek Beşkaza Kampüsünde Bulunan konferans salonu kullanabileceklerini 

belirtti. 

BDB 1. Sınıf Öğrencisi ELİF GÖLCÜ, Kimya dersinde daha fazla uygulama ve laboratuvar 

kullanmak istediklerini, sınıflarının 30 kişi olduğunu 30 kişi olduğunu buna uygun olabileceğini 

söyledi. 

Prof. Dr. Fatmagül YUR, İkinci dönem için ilgili dersin hocasıyla görüşüleceğini, malzeme 

lazım olursa ALM’den temin edilebileceğini belirtti. 

Hemşirelik 1. Sınıf Öğrencisi Sıla SELÇUK, Anatomi dersinin sadece güz dönemi olduğunu, 

Anatomi ve Fizyoloji dersinin üst üste olduğunu ve zorlandıklarını, ayrıca anatomi dersinde 

uygulama-laboratuvar istediklerini söyledi. 
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Doç. Dr. Özcan AYGÜN, Dersin uygulama alanı olmadığını ders hocası İsmail UYSAL’ın 40/a 

görevlendirme ile geldiği ve fedakârlık yaparak dersi aldığını belirtti. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN, Derste uygulama yapılabileceği, Tıp Fakültesi ile iş birliği yapılarak ilgili 

haftalara Kemik v.b. materyallerin getirilebileceğini belirtti. 

Doç. Dr. Özcan AYGÜN, Temel Bilimlerde genel anlamda sıkıntı yaşadıklarını, Fizyoloji, 

Anatomi, Mikrobiyoloji ve pataloji alanlarında Öğretim Elemanı eksikliği yaşadıklarını belirtti. 

Güncel müfredatın bu yıl değiştiğini, Sağlık Bilimleri Fakültesi ile aynı olduğunu söyledi. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN, Başka görüşü olan ya da katkıda bulunmak isteyen olup olmadığını sordu. 

Dr. Öğr. Üyesi Menevşe YILDIRIM, Hemşirelik Bölümü kontenjanın düşürülmesi konusunda 

tekrardan girişimde bulunulmasını, nitelikten ziyade niceliğin önemli olduğunu belirtti 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN, Gerekli talebin iletileceğini belirterek katılımcılara teşekkür ederek 

toplantıyı sonlandırdı. 

 

Alınan Kararlar: 

1- Özel Eğitim Kurumları ile Protokol yapılması için gerekli çalışmaların yapılması. 

2- Yemekhane tedarikçi firmasıyla görüşülüp gerekli uyarıların yapılması. 

3- Öğretim Elemanlarının DYS’ne ders notlarını zamanında ve tam olarak girmesi için 

dekanlık tarafından Bölümlere yazı yazılması. 

4- Ulaşım sıkıntıları nedeniyle Belediye Başkanlığı ile tekrardan iletişime geçilmesi. 

5- Ana derslerin şubelere ayrılabilmesi için gerekli hoca istihdamının sağlanması. 

6- Tıp Fakültesi ile iletişime geçilerek derslerde uygulama materyallerinin temin 

edilebilmesi. 

Toplantıya Katılanlar 

Fethiye Sağlık Bilimleri Fakültesi Kalite Komisyon Üyeleri, Dekan Yardımcıları, Bölüm 

Başkanları ve Bölümlerin Öğrenci temsilcileri. 

 


